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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan fordulhat elő, hogy nem találják a Révész Máriusz, országgyűlési képviselőt 2006.
október 23-án tettleg bántalmazó rendőröket?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani a Magyar Köztársaság Legfőbb Ügyészéhez . A kérdésre írásban várom
válaszát.

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Sajtóhíradások szerint befejeződött a Révész Máriusz, országgyű lési képviselő rendőrök által i
megverése ügyében indított nyomozás érdemi része . Azt a rendőrt, vagy rend őröket, akik
2006. október 23-án, a Fidesz nagygyűlését követően megverték a képviselőt, nem találták
meg. Az ügynek azonban két rendőr gyanúsítottja van, egyiküket bűnpártolással, a másikat
pszichikai bűnsegédlettel gyanúsítják . Az ügyben készült iratokat már megismerhették a z
érintettek, vádemelés kérdésében még nem döntött a nyomozó ügyészség .

Révész Máriusz megverése ügyében 2007-ben találták meg a nyomozó ügyészek az első
gyanúsítottat . Ez a rendőr látta, mi történt, de nem lépett közbe. Később, 2008 . januárban a
verés helyszínén – az Astoriánál - bevetett egység parancsnokát hallgatták ki gyanúsítottként .
Ot hivatalos személyként, bűnpártolással gyanúsítják, mert ő is észlelte az esetet, de szolgálati
kötelessége ellenére nem lépett közbe és írásban sem rögzítette a verés tényét .

Véleményem szerint ilyen eset egyetlen parlamenti demokráciában sem történhetne me g
következmények nélkül . Európai viszonylatban is példátlan esettel állunk szemben, hiszen a z
ügy utóélete azt mutatja, hogy egy törvényesen bejelentett demonstráción a Magyar
Országgyű lés választott képviselőjét a főváros egyik közterületén felelősségre-vonás nélkül
lehet súlyosan bántalmaznia egy vagy több rendőrnek. A tettlegességet elkövető
egyenruhások a mai napig szolgálatban vannak, intézkedhetnek az adófizet ő állampolgárokkal
szemben, mert a nyomozó hatóság eddig képtelen volt beazonosítani őket .

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

• Ön szerint ki a felelős azért, hogy a Magyar Országgyűlés választott képviselőjét - aki
mentelmi joggal is rendelkezik - a Magyar Rendőrség állományába tartozó
egyenruhások 2006 . október 23-án a budapesti utcán tettleg bántalmazták?

• Ön szerint hogyan lehetséges az, hogy 2006 . októbere óta nem tudják beazonosítani
egy országgyű lési képviselőt az utcán megverő rendőrt/rendőröket?



• Kérem, fejtse ki részletesen, hogy mik azok a konkrét okok, amelyek miatt nem
sikerült beazonosítani a Révész Máriuszt súlyosan bántalmazó rend őröket! Esetleg
nem rendelkeztek azonosító számmal, vagy csuklya volt rajtuk ?

• Az eljárás során a bűnpártolással meggyanúsított bevetési egység parancsnoka se m
tudott érdemi információt adni azokról a beosztottjairól, akik megverték a z
országgyű lési képviselőt?

• Ön szerint mik lehetnek a konkrét okai annak, hogy a bevetési egység parancsnoka
nem tud érdemi információt adni beosztottjairól, azok törvénytelen cselekedeteir ő l?

• Mikor tesz vádemelési javaslatot a nyomozó ügyészség az ügyben ?

Budapest, 2008 . április 23 .

Lázár János
Fidesz — Magyar Polgári Szövetség
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